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Rady Miejskiej w Kluczborku

INTERPELACJA

Dotyczy: Modernizacja basenu na ulicy Kołłątaja w Kluczborku

Szanowny Panie Burmistrzu,

zapytania kieruję w trosce o atrakcyjność basenu w Kluczborku w przyszłości, w miastach
ościennych powstają takie obiekty które są nowoczesne i przede wszystkim są przyjazne dla
rodzin z dziećmi. Niestety basen w Kluczborku nie spełnia takich wymogów. Byłaby to dobra
inwestycja choćby w sytuacji jaką mieliśmy tego łata gdzie zalew ze względu na zakwit sinic
był niedostępny dla mieszkańców naszej gminy. Moja obawa jest taka iż przy większej
atrakcyjności innych basenów nastąpi zmniejszenie zainteresowania basenem w Kluczborku
co wpłyme na jego rentowność.

l. Czy jest w planie na najbliższe lata modernizacja lub ewentuahia rozbudowa basenu
krytego na ulicy Kołłątaja w Kluczborku, tak aby uatrakcyjnić go dla rodzin z dziećmi?
2. Czy zostały podjęte jakieś kroki w celu pozyskania środków zewnętrznych na jego
modernizację lub rozbudowę, jeśli tak to jakie ?

3. Jak aktualtiie wygląda bilans finansowy basenu?

Z wyrazami szacunku,
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